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اهواز-خبرنگارتوســعه ایرانــی- 
معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: ۵۵۰ 
کیلومتر مســیر بزرگراهی در سراسر 

خوزستان در دست اجرا است.
خیرالله خادمی با اشاره به بازدید از 
پروژه های زیرساخت  راه های خوزستان 
اظهار کرد: در خوزستان یک هزار و ۵۰۰ 
کیلومتر مسیر بزرگراهی در قالب ۱۵ 
طرح در دستور کار قرار داشت که بخش 
زیادی از این طرح هــا اجرایی و زیر بار 

ترافیکی رفته است و هم اکنون حدود 
۵۵۰ کیلومتر مسیر بزرگراهی در سراسر 

خوزستان در دست اجرا است.
وی افزود: این ۵۵۰ کیلومتر مسیر 
بزرگراهی در استان خوزستان در قالب 
۲۷ پروژه توســط پیمانکاران در حال 

اجرا هستند.
معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: 
در بحث مسیر ریلی نیز دو مسیر ریلی 
اصفهان – اهواز و رفــع گلوگاه محور 

ریلی جنوب )دو خطه کردن مســیر 
اندیمشک به سمت خرم آباد( به صورت 
مصوب برای خوزستان وجود دارد که 
عملیات اجرایی این دو مسیر ریلی هنوز 
آغاز نشده اما در حال پیگیری هستیم تا 
این مسیرهای ریلی نیز در خوزستان به 

سرعت اجرایی شوند.
خادمی عنوان کرد: در بازدیدهایی 
که طی سه روز از پروژه های زیرساخت 
جاده ای خوزستان در شهرهای آبادان، 

خرمشهر، شادگان، ماهشــهر، اهواز، 
بهبهان، رامهرمز، باغملک و ایذه به عمل 
آمد تلاش شــد تا پروژه های راهسازی 
مورد بازدیــد قرار بگیرد. ابتــدا پروژه 
چهارخطه اهواز – خرمشهر که در برنامه 
کاری است مورد بازدید قرار گرفت که 

بخشی از آن در حال اجرا است.
وی ادامــه داد: همچنین کنارگذر 
آبادان – خرمشــهر که تا شــلمچه و 
به طــول ۳۳ کیلومتر اســت و یکی از 

ضروریت منطقه اســت مورد بازدید 
قرار گرفت تا بتوانیم با همکاری استان 
و سرمایه گذار جدید آن را به سرانجام 

برسانیم.
معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: 
در ادامه از مسیر اروندکنار – آبادان که 
مسیر راهیان نور است و باید چهارخطه 
شود بازدید شد. بخشی از این مسیر در 
حال چهارخطه شدن است و قرار است 
مناقصات برای چهارخطه کردن باقی 

مانده مسیر نیز به سرعت برگزار شود.
خادمی با اشاره به بازدید از کنارگذر 
ماهشــهر تصریح کرد: ایــن بخش به 
صورت آزادراهی در مسیر بندرامام – 
اهواز در حال اجرا اســت که حدود ۳۰ 
کیلومتر طول دارد و برای اجرا به صورت 
آزادراه به بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 

واگذار شده است.
وی افزود: همچنیــن ۳۵ کیلومتر 
از مسیر حدود ۱۸۰ کیلومتری محور 
اهواز- بهبهان - رامهرمــز - خیر آباد 
باقی مانده اســت که باید ۴ خطه شود 
و پیمانــکاران هم اکنــون در حال کار 
هستند تا این طرح به سرعت تکمیل 
شــود. امیدواریم طی یک سال و نیم تا 
۲ سال آینده بتوانیم این طرح را تکمیل 
کنیم. ایــن محور یکــی از محورهای 
مواصلاتی مهمی اســت که به سمت 
استان فارس می رود و بسیار پرترافیک 
است. معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: 
همچنین محــور رامهرمز- رامشــیر 

حلقه اتصالــی بندر امــام خمینی به 
سمت اصفهان است که باید تعریض و 
۴ خطه شــود. محور اهواز – هفتکل – 
باغملک - ایذه یکی از محورهای بسیار 
مهمی است که خوزســتان را از طریق 
استان چهارمحال بختیاری به استان 
اصفهان متصل می کند. این محور یکی 
از محورهای بسیار پرترافیک است که 
متاسفانه هنوز بخش های زیادی از آن 

دو خطه است.
خادمی بیــان کــرد: برنامه ریزی 
کرده ایم تا در مســیر ۲۰۰ کیلومتری 
اهواز – ایذه که حدود ۵۰ کیلومتر از آن 
نیاز به چهارخطه شدن دارد طی دو سال 
عملیات اجرایی ۴ خطه کردن این محور 
را اجرایی کنیم. از ایــذه به لردگان نیز 
عملیات اجرایی کارها آغاز شده است اما 
با توجه به اینکه در محدوده زاگرس قرار 
دارد و عملیات راهسازی در آن منطقه 
بسیار دشوار است به اعتباری بیش از ۱۰ 
هزار میلیارد تومان نیاز است تا بتوانیم 

این طرح را اجرایی کنیم.

معاون وزیر راه و شهرسازی خبرداد :

احداث ۵۵۰ کیلومتر بزرگراه در خوزستان 
معاون وزیر راه و شهرسازی 

گفت: ۵۵۰ کیلومتر مسیر 
بزرگراهی در سراسر 

خوزستان در دست اجرا 
است.

اصفهان-مریم مومنی،خبرنگارتوسعه ایرانی-شهردار اصفهان گفت: بودجه ۱۴۰۲ 
شهرداری اصفهان و سازمان های وابسته در نهایت با ۲۲ هزار و ۳۴۰ میلیارد تومان به 

تصویب رسید.
 علی قاسم زاده  در حاشیه جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان اظهار کرد: طبق 
تقویم پیش بینی شده، بودجه ۱۴۰۲ شهرداری اصفهان در صحن علنی شورای اسلامی 
شهر به تصویب رسید. او ادامه داد: این بودجه محصول هفت ماه کار کارشناسی در حوزه 

شهرداری و یک ماه کار سه شیفته در شورای اسلامی شهر است.
شهردار اصفهان با تأکید بر اینکه شورای اسلامی شهر اصفهان لایحه پیشنهادی بودجه ۱۴۰۲ را با همه جزئیات و لایه به 
لایه بررسی کرده است، تصریح کرد: بودجه ۱۴۰۲ شهرداری و سازمان های وابسته در نهایت با ۲۲ هزار و ۳۴۰ میلیارد تومان به 
تصویب رسید. شهردار اصفهان با بیان اینکه ۶۸ درصد از بودجه سال آینده شهرداری به فعالیت های عمرانی اختصاص دارد، اظهار 
کرد: تلاش ها برای حفظ بودجه و ایجاد تعادل میان نسبت بودجه عمرانی و جاری با وجود شرایط اقتصادی فعلی منجر به نتیجه 

شد، در حالی که نسبت بودجه عمرانی و جاری در بسیاری از شهرها به دلیل وضعیت اقتصادی تعادل خود را از دست داده است.

باغستان –زهرا قره باغی-خبرنگار توسعه ایرانی: دکتر یگانه، شهردار باغستان گفت: 
تعرفه عوارض، بهاي خدمات و سایر منابع درآمدي شهرداري باغستان براي اجرا در سال 
۱۴۰۲ تصویب شد. داریوش یگانه در این خصوص اظهار داشت: تدوین عوارض محلي و 
بهاي خدمات شهري همواره در دستور کار مدیریت شهري در هر سال قرار مي گیرد، چرا که 
منابع درآمدي شهرداري ها از این طریق حاصل مي شود، که این امر مانند هر سال براي سال 
۱۴۰۲ نیز در شهرداري باغستان اجرا شد. وي افزود: تعرفه عوارض محلي هر سال به تصویب 
شوراي اسلامي شهر باغستان مي رسد و از این بابت لازم الاجرا است. شهردار باغستان بیان 

کرد: این دفترچه در پي جلسات کارشناسي متعدد و با در نظر گرفتن تمام جوانب تدوین مي شود و سپس براي تصویب به صحن 
شوراي اسلامي شهر رفته و در جلسات کارشناسي و تخصصي آن مرکز به عنوان نماینده هاي مردم شریف باغستان مورد بررسي قرار 
مي گیرد. شهردار باغستان، عوارض شهرداري را نوعي همکاري و هماهنگي شهروندان براي مشارکت در امور شهري دانست و گفت: 
همه ما باید در آباداني، توسعه و پیشرفت شهرمان سهیم باشیم و این سهم نه تنها از راه پرداخت عوارض شهري که از طریق مشارکت 

در امور مرتبط با عمران، آباداني، توسعه فرهنگي، حفظ و توسعه فضاي سبز و دیگر موارد مرتبط میسر خواهد بود.

شهردار خبر داد؛

تصویب بودجه ۲۲ هزار و ۳۴۰ میلیارد تومانی شهرداری اصفهان
شهردار باغستان:

تعرفه عوارض شهرداری برای اجرا در سال 1۴۰۲ تصویب شد

قم-چهره قانی ،خبرنگارتوسعه ایرانی- مدیرکل توسعه 
کتاب و کتابخوانی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: تولید 
کاغذ داخلی با دستور رئیس جمهور و اهتمام وزارت ارشاد 
رونق گرفته و بیش از پیش شاهد استفاده از کاغذ داخلی و 
رفع نیاز ما به کاغذ خارجــی و در نهایت کاهش هزینه های 

چاپ کتاب خواهیم بود.
محمدحســین ظریفیــان مدیرکل توســعه کتاب و 
کتابخوانی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی  در حاشیه بازدید 
از نمایشگاه کتاب دین، از جامعه ناشران قم و دیگر ناشران 
حوزه دین که اســتقبال مطلوبی از نمایشــگاه کتاب دین 

داشته اند تقدیر کرد.
وی اضافه کرد: بخش قابل توجهــی از کتاب های ایران 
به ویژه بعد از پیروزی انقلاب اســلامی با اهتمام حاکمیت 
به ترویج آموزه های دینی و اقبال مردم نســبت به معارف 
دینی، به حوزه دین اختصاص یافته اســت و در این زمینه 
نیز دســتگاه های متولی حمایت های فراوانی داشته اند و 
تلاش های مختلفی انجام شده اســت تا انتشار کتاب های 

دینی تسهیل شود.
مدیرکل توسعه کتاب و کتابخوانی وزارت فرهنگ و ارشاد 

اسلامی با بیان اینکه ناشران دینی چه مجموعه های دولتی 
و چه مجموعه های غیردولتی با تلاش خود و حمایت وزارت 
ارشاد رشد قابل توجهی داشته اند، عنوان کرد: وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی نسبت به کتاب های حوزه دین خود را مکلف 

به حمایت می داند.
وی ادامه داد: این وزارتخانه اهتمام ویژه ای به نشر معارف 
دینی در حوزه های مختلف و به زبان های مختلف دارد و نشر 
اخلاق حسنه و فضیلت های اخلاقی از مأموریت های اساسی 

وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی است.
وی بیان کرد: در شرایط فعلی در دولت مردمی انقلابی 
اهتمام وزارت فرهنگ و ارشــاد اســلامی به ویژه معاونت 
فرهنگی این وزارتخانه نسبت به این مساله به خوبی مشهود 

است.
ظریفیان گفت: با وجود مشکلات همه تلاش ها به این 
سمت رفته است که در حوزه های زیرساخت، صدور مجوز و 
تامین ظرفیت های فروش کتاب و کاغذ حمایت ها استمرار و 

توسعه داشته باشد.
وی تصریح کرد: انتظاری که از ناشران می رود این است 
که بتواننــد توجهی ویژه به کیفیــت و جنبه های ظاهری 
داشته باشــند و در این زمینه به دنبال خلاقیت و استفاده 
از ظرفیت های موجود در حوزه های هنری باشند تا کار به 
صورت ویژه تر مورد اســتقبال افراد مختلف به ویژه جوانان 

قرار گیرد.
مدیرکل توسعه کتاب و کتابخوانی وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی گفت: توجه به نیازمندی ها و مطالبات نسل جوان و 
شناسایی مسائل روز از جمله موضوع های مهم است که از 

ناشران انتظار می رود آن ها را پیگیری کنند. 

مشهد-میرشکار،خبرنگارتوسعه ایرانی- مدیر عامل 
شرکت آب منطقه ای خراسان رضوی با اشاره به اینکه انتقال 
آب از دریای عمان ۱۵ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است، 
گفت: با اجرای فاز اول طرح عظیم انتقال آب از دریای عمان 
به شرق کشور ۲۸۰ میلیون مترمکعب آب برای تامین کمبود 

آب صنایع، خدمات و شرب به این سه استان خواهد رسید.
علیرضا طاهری در مانور تمرینی و آموزشی صنعت آب 
و برق منطقه شمال شرق کشور با رویکرد زلزله فرضی در 
تاسیسات زیربنایی صنعت آب و برق کشور که در محل سد 
طرق مشهد برگزار شد، با اشاره به اینکه برای آب مشهد نگران 
اما امیدوار نیز هستیم، اظهار کرد: طرح های بزرگ و زیادی 
برای انتقال و تامین آب مشهد و سه استان شرقی در حال 
اجرا است. با وجود پروژه ها و طرح های بزرگ تعادل بخشی و 
پروژه های اجرایی سدها امیدواریم بحران آب را سپری کنیم.

وی با بیان اینکه انتقال آب از دریــای عمان ۱۵ درصد 
پیشرفت فیزیکی داشته اســت، افزود: همچنان نیازمند 
حمایت بیشتر وزارت نیرو، شــرکت مدیریت منابع آب و 

شرکت مهندسی آب و فاضلاب هستیم.
طاهری با اشــاره به راه حل بحران کم آبی در خراسان 

رضوی، اظهار کرد: رفع این بحــران با پروژه های حفاظت 
و تعادل بخشــی منابع آب، طرح های انتقال آب و تصحیح 

الگوی مصرف است.
مدیر عامل شرکت آب منطقه ای خراسان رضوی بیان 
کرد: برنامه تمرینی آموزشــی صنعت آب و برق در منطقه 
شمال شرق کشور ششــمین مانور در این زمینه در کشور 

است.
طاهری با اشاره به اینکه داده های جهانی حاکی از این 
است که طی دو دهه گذشته سوانح طبیعی با تکرار زیادی 
به وقوع پیوســته و اثرات مخرب زیادی به همراه داشــته 
است، بیان کرد: لذا آمادگی و واکنش سریع و مناسب به آنها 
اهمیت زیادی دارد. وی ادامه داد: با توجه به اینکه آب و برق 
زیرساخت های ضروری و حیاتی اجتماعات امروزی هستند، 
تدوین مطالعات و برنامه ریزی هــای عملیاتی و پیگیری 

مجدانه را ایجاد می کند.
مدیر عامل شرکت آب منطقه ای خراسان رضوی تصریح 
کرد: مانور تمرینی و آموزشی صنعت آب و برق منطقه شمال 
شرق کشور با رویکرد زلزله فرضی در تاسیسات زیربنایی 
صنعت آب و برق اســتان با حضور شرکت های یاری رسان 

خراسان شمالی گلستان و سمنان تهیه و اجرا شد.
در ادامه جنگی، مدیر کل پدافند غیرعامل استان خراسان 
رضوی با اشاره بر اهمیت پدافند غیر عامل و کاهش تهدیدات 

و آسیب ها تاکید کرد.
به گزارش روابط عمومی شرکت آب منطقه ای خراسان 
رضوی، وی بر گسترش پدافند غیر عامل به عنوان یک تفکر 
اشاره و پیشگیری، مراقبت و هوشیاری را از موضوعات مهم 

پدافند غیرعامل دانست.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای خراسان رضوی خبر داد؛

 پیشرفت 1۵ درصدی پروژه انتقال آب
 از دریای عمان به شرق کشور

مدیرکل توسعه کتاب و کتابخوانی وزارت فرهنگ و ارشاد:

 کاغذهای ایرانی
 جایگزین کاغذهای خارجی می شود

خبرخبر

  معاون استاندار تهران در بازدید
 از پروژه های عمرانی شهر قیامدشت:

 قیامدشت
 الگوی سایر بخش ها باشد

 شهرری-خبرنگارتوسعه ایرانی-معاون استاندار 
تهران و فرماندار ویژه شهرستان ری به همراه  یزدی 
خواه،نماینده مجلس، شهردار قیامدشت، بخشدار 
خاوران،رییس و اعضای شــورای اســلامی شهر 
قیامدشت و جمعی از مسئولان شهری به همراه 
اصحاب رســانه از روند اجرای پروژه های عمرانی، 
ورزشی، آموزشــی و فرهنگی قیامدشت بازدید 

کردند.
حسین ترکاشوند ،شهردار قیامدشت در حاشیه 
این بازدید در جمع خبرنــگاران گفت: عملیات 
اجرایی پروژه های مختلف زیرساختی، تفریحی، 
ورزشی، امنیتی و آموزشی در این شهر پیشرفت 
فیزیکی بالایی دارد و در حال حاضر در حال اجرا و 

تکمیل این پروژه ها هستیم.
شهردار قیامدشــت  گفت: پروژه بلوار شهید 
زمانی نیا یکی از مهم ترین پــروژه های عمرانی با 
هدف کاهش ترافیک و بازگشــایی مســیر و رفاه 
شــهروندان با   ۸۰ درصد پیشــرفت فیزیکی    و 
اعتباری بالغ بر ۶ میلیارد تومان در حال اجرا است 

که به زودی به  بهره برداری می رسد.
وی ادامــه داد: کلنگ زنی بلــوار حصار امیر به 
طول ۹۰۰ متر و آغاز عملیات اجرایی فاز نخست 
آن از هفته جاری،  با  اعتباری بالغ بر ۶ میلیارد تومان  
یکی دیگر از   پروژه های عمرانی قیامدشت است 
که روکش آســفالت این بلوار به عنوان یک محور 
استراتژیک و پر تردد  قیامدشــت را به پاکدشت 

متصل می کند که تا پایان سال به اتمام می رسد.
ترکاشوند با تاکید بر توزیع عادلانه سرانه ها و و 
افزایش فضای سبز شهر  قیامدشت، اظهار داشت: 
پروژه بوســتان ضلع شرقی شــهر قیامدشت به 
مساحت ۲۵ هزار مترمربع با تخصیص ۱۵ میلیارد 
تومان اعتبار در دو فاز اجرایی شده که فاز سوم آن 
در حال اجرا اســت و تا دو ماه آینده به بهره برداری 

می رسد.
   شــهردار قیامدشــت همچنین گفت: سوله 
ورزشی استاندارد و چند منظوره شهرقیامدشت 
به مساحت ۴۵۰۰ مترمربع عرصه و حدود ۲ هزار 
و ۲۰۰ مترمربع زیر بنا، مجهز به ســالن کشتی و 
ورزش های مختلف هفته دولت سال آینده   به بهره 

برداری می رسد.
   هنرســتان فخر صادق نیز یکی از پروژه های 
آموزشی قیامدشت بود که با حضور معاون استاندار، 
نماینده مجلس و مسئولان شهری قیامدشت مورد 
بازدید قرار گرفت. این هنرستان بیش از ۹۵ درصد 
پیشرفت فیزیکی  دارد و تاکنون ۲۵ میلیارد تومان 

برای احداث آن هزینه شده است.
  عرصه این واحد آموزشی ۴۸۰۰ مترمربع است 
که از سوی شهرداری اهدا شده و حدود ۲ میلیارد 
تومان برای محوطه سازی و تسطیح خیابان مجاور 

آن هزینه شده است.
  خشــت گذاری یک سالن ورزشــی ۶۰۰ متر 
مربعی در محوطه یک مدرسه از دیگر پروژه هایی 
بود که حمید زمانی فرماندار ویژه شهرستان ری به 
صورت نمادین عملیات خشت گذاری آن را انجام 
داد. این پروژه  به همت خیرین و شهرداری، احداث 
می شود و در  هفته دولت سال آینده به بهره برداری 

می رسد.
در ادامه مراســم کلنگ  احداث ســاختمان 
بخشداری خاوران به زمین زده شــد، زمین این 
پروژه از سوی شهرداری قیامدشت اهدا شده است.

    پروژه ســوله پایش تصویری شهر قیامدشت 
آخرین پروژه ای بود که مورد بازدید فرماندار ری و 

هیات همراه قرار گرفت .
به گفته شهردار قیامدشت این سوله در زمینی 
به وســعت ۳۸۰ مترمربع احداث شــده است که 
۹۰ درصد پیشــرفت فیزیکی دارد و تجهیزات آن 

خریداری شده که بزودی  راه اندازی خواهدشد.
  وی افزود: ۴ میلیارد تومان  برای احداث سوله 
درنظر گرفته شده و ۱۳ میلیارد تومان  برای ایجاد 
۸ کیلومتر فیبر نوری و دوربین های پایش در نظر 
گرفته شده است که تاکنون ۵۰ درصد اقدامات در 
حوزه زیرسازی و فیبر نوری انجام شده و سوله پایش 

تصویری تا سه ماه  آینده   به بهره برداری می رسد.
ترکاشوند گفت:  پس از استقرار شهر قیامدشت 
یکی از معضلات ما عدم شناســایی املاک  سطح 
شهر و محدوده و حریم شــهر بود، این شهر ۳۲۸ 
هکتار محدوده و یکهزار و ۵۲۴ هکتار حریم دارد و 
ضرورت داشت تا اطلاعات مورد نیاز برای اقدامات 
توسعه ای و بودجه نویسی بروز رسانی شود.به همین 
منظور در راستای اجرای طرح ممیزی   قراردادی 
با پیمانکار و مشاور منعقد شد و  ۳۲ هزار ملک در 
محدوده شهر شناسایی شــده   که از این تعداد ۶ 
هزار و ۸۰۰ واحد صنعتــی و ۲۱ هزار و ۷۰۰ واحد 

مسکونی و تجاری است.

استانها


